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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

OBCE HLAVICE 
 konaného dne 6. 9. 2021 v zasedací místnosti OÚ. 

 
Přítomni:  Mgr. Štěpánka Sichrovská, Mgr. Jana Arltová, Ing. Renata Pytlounová, Bc. 

Lenka Kristková, Ing. Josef Pytloun, David Vincour, Jaroslav Najman a Martin 

Hozák  

 

Pozdější příchod:  Jaroslav Kristek (18:15 hod – hlasováno až od Usnesení č. 4) 

Host:   J. Hajská – účetní  

 

Ověřovatelé zápisu: Martin Hozák, David Vincour 

 

Program: 

1. Schválení rozpočtového opatření č. 3 

2. Uzavření smlouvy na dotaci od Libereckého kraje 

3. Koupě pozemku část obce Hlavice – Lesnovek 

4. Rozhodnutí o pronájmu obecního bytu 

5. Žádost o prodej obecního pozemku – část obce Lesnovek 

6. Plán rozvoje sportu obce Hlavice 

7. Národní sportovní agentura – Program Kabina 2021 

8. Národní sportovní agentura – Program Regiony 2021 

9. Zhotovení uvítacích cedulí při vjezdu do obce 

10. Poutní cesta – dokončení I. etapy a další spolupráce 

11. Pronájem tréninkového hřiště  

 

 

1. Schválení rozpočtového opatření č. 3 

OZ bylo paní Hajskou předneseno k odsouhlasení v pořadí třetí rozpočtové opatření 
v letošním roce.  
 
Bod I.:  

- dochází k navýšení Příjmů o Kč 43.682,94. Jedná se konkrétně o navýšení příjmů o 
Neúčelový příspěvek ze státního rozpočtu, všeobecné pokladní správy ke zmírnění 
negativních dopadů na daňové příjmy pro rok 2021 na základě působnosti zákona o 
kompenzačním bonusu pro rok 2021 
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- naproti tomu se navyšují Výdaje na paragrafu Podpora ostatní produkční činnosti o Kč 
43.682,94 

 
Bod II.: 

- dochází k navýšení Příjmů o Kč 60.000. Jedná se o přijaté neinvestiční dary na 
paragrafu Územní plánování 

- naproti tomu se navyšují Výdaje na paragrafu Územní plánování o Kč 60.000 
 
Bod III.: 

- dochází k navýšení Příjmů o Kč 31.000. Jedná se o dotaci na volby na položce 
Neinvestiční dotace na volby 

- naproti tomu se navyšují Výdaje na paragrafu Volby do Parlamentu o Kč 31.000 
 

Celkový rozpočet po úpravách – rozpočtové opatření č. 3, Bod I., II., a III., kterým se rozpočet 
navyšuje v Příjmech o 134.682,94 Kč i Výdajích o 134.682,94 činí celkem 10.332.684,84 Kč v 
Příjmech a 10.332.684,84 Kč ve Výdajích /po zapojení na dorovnání schodku do Příjmů 
financování (pol. + 8115 zůstatek finančních prostředků z minulých let ve výši 5.377.025,30 
Kč) ve schváleném rozpočtu/. 
 
Zastupitelstvo obce rozpočtové opatření jednohlasně schvaluje. 

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

2. Uzavření smlouvy na dotaci od Libereckého kraje 

OZ obce Hlavice byla paní starostkou předložena Smlouva na dotaci od Libereckého kraje 

z programu Regionální rozvoj 2.1. Program obnovy venkova na akci „Stavební úpravy 

sociálního zázemí ZŠ“.  

OZ obce Hlavice se usneslo a uzavření Smlouvy na dotaci od Libereckého kraje z programu 

Regionální rozvoj 2.1. Program obnovy venkova na akci „Stavební úpravy sociálního zařízení 

ZŠ“ všemi přítomnými členy schvaluje a pověřuje paní starostku k jejímu podpisu.  

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (8)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 
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3. Koupě pozemku část obce Hlavice – Lesnovek 

 

v návaznosti na Usnesení č. 10 ze dne 7. 6. 2021 byla paní starostkou OZ od Úřadu pro 

zastupování státu ve věcech majetkových předložena k projednání navržená Smlouva o 

převodu pozemku – koupi p.p.č. 605 o výměře 248 m2 v k.ú. Hlavice, část obce – Lesnovek 

v ceně Kč 17.600. 

 

OZ obce Hlavice se usneslo a uzavření Smlouvu o převodu pozemku – koupi p.p.č. 605 všemi 

přítomnými členy schvaluje a pověřuje paní starostku k jejímu podpisu. 

 

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

4. Rozhodnutí o pronájmu obecního bytu 

 

paní starostkou byla OZ předložena k projednání žádost o pronájem obecního bytu 

v podkroví budovy obecního úřadu čp. 54 podaná dne 16. 8. 2021. 

Zastupitelstvo obce žádosti detailně projednalo a pronájem schválilo.  

Hlasováno bylo: 
 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (1)   

 

5. Žádost o prodej obecního pozemku – část obce Doleček 

 
paní starostkou byla OZ předložena k projednání žádost o koupi části pozemku v majetku 
obce p.č. 398/1 a 400/3 v k.ú. Hlavice – část obce Doleček.  
 

ZO záměr prodeje p.p.č. 400/3 a části p.p.č. 398/1 o výměře cca 840 m2 v k.ú. Hlavice 
schválilo. 
 

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (6)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (3)  
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6. Plán rozvoje sportu obce Hlavice 

paní starostkou byl OZ předložen v souladu s § 6 odst. 2 z. č. 115/2001Sb. o podpoře sportu 
vypracovaný Plán rozvoje sportu obce Hlavice. 
 
Zastupitelstvo obce Plán projednalo a jednohlasně schválilo. 

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (9)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

7. Národní sportovní agentura – Program Kabina 2021 

paní starostka informovala OZ o podání žádosti o dotační titul od Národní sportovní agentury 
(dále jen NSA) v rámci dotačního investičního programu č. 162 51 Rozvoj místních sportovišť ̌
a zázemí ́– Kabina 2021-2025 a to na projekt „Rekonstrukce podhledu v budově tělocvičny“ 
 
Jako nedílnou součást v.u. žádosti je nutné doložit doklad o zajištění vlastního podílu, který 
by v případě získání finanční podpory činil maximálně Kč 500.000. 
 
Zastupitelstvo obce tímto prohlašuje, že disponuje vlastními prostředky k zajištění realizace 

daného projektu.  

Vydání prohlášení o zajištění projektu vlastními zdroji schvaluje. 

 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -          (8)  Mgr. Štěpánka Sichrovská, Mgr. Jana Arltová, Ing. Renata Pytlounová,  

Bc. Lenka Kristková, David Vincour, Jaroslav Najman, Jaroslav Kristek a Martin 

Hozák 

Proti -         (1)  Ing. Josef Pytloun 

Zdržel se -  (0)  

 

8. Národní sportovní agentura – Program Regiony 2021 

paní starostka informovala OZ o přípravách podání žádosti o dotační titul od Národní 
sportovní agentury (dále jen NSA) v rámci dotačního investičního programu č. 162 52 
Regionální sportovní infrastruktura 2020–2024, Výzva 11/2021 Regiony 2021 a to na projekt 
„Zřízení kuchyně, jídelny a stavební úpravy tělocvičny v Hlavici“ 
 
Jako nedílnou součást v.u. žádosti bude nutné doložit doklad o zajištění vlastního podílu, 
který by v případě získání finanční podpory činil 30 % z celkové vynaložené částky. 
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Zastupitelstvo obce tímto prohlašuje, že disponuje 30 % vlastních prostředků k zajištění 

realizace daného projektu.  

Vydání prohlášení o zajištění projektu vlastními zdroji schvaluje. 

 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -          (7)  Mgr. Štěpánka Sichrovská, Mgr. Jana Arltová, Bc. Lenka Kristková, 

David Vincour, Jaroslav Najman, Jaroslav Kristek a Martin Hozák 

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (2) Ing. Josef Pytloun, Ing. Renata Pytlounová,  

  

 

9. Zhotovení uvítacích cedulí při vjezdu do obce 

 

OZ bylo požádáno o zvážení a případné odsouhlasení zhotovení uvítacích cedulí při vjezdu do 

obce upozorňujících na max. povinnou rychlost. Tyto cedule je možné zakoupit v počtu 4 ks 

za zvýhodněnou cenu. 

 

OZ se usneslo a všemi přítomnými členy zhotovení těchto cedulí odsouhlasilo. 

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (9)  

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

10. Poutní cesta – dokončení I. etapy a další spolupráce 

 

OZ bylo informováno o statusu rozpracovanosti I. etapy projektu Poutní cesta – okolí kostela. 

Tato část je před dokončením.  

Paní starostkou byl vznesen dotaz týkající se další spolupráce s panem Ing. arch. Králem na II. 

etapě tohoto projektu. 

 

Zastupitelstvo se s ohledem na celkový stav projektu a časové prodlevy usneslo na 

dokončení I. etapy a následném rozvázání spolupráce. 

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    
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Zdržel se -  (1) 

  

11. Pronájem tréninkového hřiště  

 

OZ bylo paní starostkou informováno o nabídce majitele tréninkového hřiště o jeho možném 

pronájmu obci, a to za Kč 4.500/ha/rok s podmínkou, že bude udržované. 

 

OZ tuto nabídku zvážilo a nabízený pronájem v souladu se stanovenými podmínkami 

odsouhlasilo.  

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (1)   

 

Různé: 

OZ bylo paní starostkou informováno o tom, že: 

- obec neuspěla v žádosti o dotační titul ČEZ – Oranžové hřiště na dětské hřiště do 
zahrady MŠ a ZŠ Hlavice 

- obec neuspěla v žádosti o dotační titul Libereckého kraje – Podpora ochrany přírody a 
krajiny na projekt – ošetření lip okolo starého hřiště před pohostinstvím  

- obec uspěla v žádosti o dotační titul Libereckého kraje – Program obnovy venkova – 
na akci „Stavební úpravy sociálního zázemí ZŠ“ 

- obec uspěla v žádosti o dotační titul Libereckého kraje – Podpora místní agendy 21 a 
to na akci „Za hlavicko krásnější“  

- obec neuspěla v žádosti o dotační titul od Státního fondu životního prostředí na akci 
„Tělocvična – zateplení, výměna oken, dveří, otopné soustavy, rekuperace – žádosti 
nebylo vyhověno, ale jsme v tzv. zásobníku, pro jehož uspokojení bude v roce 2021 
vypsán nový dotační titul  

- 9. 11. si paní starostka a místostarostka pojedou převzít do Lichtenštejnského paláce 
v Praze 1. cenu „Úřad roku 2020 na cestě k rovnosti mužů a žen“ – v této kategorii 
opět soutěžíme i v letošním roce 

- probíhá 3. změna Územního plánu obce  
- proběhla kontrola na RUIJAN s nepatrnými odchylkami, hodnocena kladně 
- 22. 9. proběhne kontrola Libereckého kraje na projekt – Vestavba MŠ do budovy ZŠ  
- Opětovně proběhne sběr elektro-odpadu, a to v termínu od 9. – 19. 9. 2021 na 

prostranství za místním pohostinstvím  
 

Otázky/požadavky z minulého zastupitelstva: 
 
- v červenci byl vznesen požadavek pana J. Pytlouna a M. Hozáka o požádání pana 

Melichara o zajištění stavebního materiálu v blízkosti novostavby (zabránit odnášení 
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písku deštěm) a zlepšení průjezdnosti přilehlé místní komunikace -> provedena 
návštěva a o v.u. bylo požádáno 

- dále byla vznesena panem J. Pytlounem prosba o zajištění návodu k obsluze 
rekuperace v MŠ Hlavice -> návod bude dodán a na místě vysvětlen zhotovitelem  

- D. Vincour upozornil na opětovné zatečení na schody v budově ZŠ a MŠ Hlavice -> 
nahlášeno obratem  
 

Diskuse: 
 

- Byla předložena panem J. Pytlounem žádost o vyřešení bezpečného výjezdu od 
rodinného domu č.p. 24 

➢ Umístění dopravní značky a zrcadla k výjezdu od nemovitosti – v této 
souvislosti byla paní starostka pověřena zjistit kdo je oprávněn vydat 
potřebné souhlasy k instalaci 

➢ Na vhodnosti umístění dopravního zrcadla se členové ZO jednohlasně shodli 
➢ Tento bod bude znovu otevřen na dalším zasedaní ZO 

 

 

Termín dalšího zasedání zastupitelstva obce je v tuto chvíli stanoven  
na pondělí 4. 10. 2021. 

 

 

V Hlavici dne: 10. 9. 2021 

Zapsala: Bc. Lenka Kristková 

 

……………………………………….  ..……………………………………. 

Starostka: Mgr. Štěpánka Sichrovská  Místostarostka: Bc. Lenka Kristková 


